
Z A P I S N I K 
4. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke 

održane 26. listopada 2017. godine 
 

Sjednicu je u 10,05 sati otvorio potpredsjednik Gradskog vijeća Oskar Skerbec.  
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočan 31 član Gradskog vijeća 

te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. Naknadno je pristupio jedan član 
Gradskog vijeća tako su sjednici bila nazočna ukupno 32 člana Gradskog vijeća. 

 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Veljko Balaban, Vojko Braut, 

Andrej Briščik, dr.sc. Aleksandar Bulog, Hrvoje Burić, Ljiljana Cvjetović, Tihomir Čordašev, 
Morana Jokić, Mirjana Jukić, dr.sc. Petra Karanikić, Marinko Koljanin, Josip Kukuljan, Petra 
Mandić, Tamara Martinčić, Tea Mičić Badurina, Predrag Miletić, Ivona Milinović, Duško 
Milovanović, Mile Opačić, Tea Opačić, Josip Ostrogović, Koraljko Pasarić, mr.sc. Zvonimir 
Peranić, Damir Popov, Andrej Poropat, Dobrica Rončević, Vedran Sabljak, Čedomir Salević, 
Oskar Skerbec, Danko Švorinić, Ana Trošelj i Lucian Vukelić. 

 
Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: Juraj Bukša, Filipa Capan, 

Sandra Krpan, mr.sc. Kristjan Staničić i Mate Tomljanović. 
 

• Na zapisnik 3. sjednice Gradskog vijeća održane 21. rujna 2017. godine nije bilo 
primjedbi. 

 
• UVODNE OBAVIJESTI: 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća Oskar Skerbec je obavijestio da su članovima 

Gradskog vijeća dostavljeni pisani odgovori na pitanja članova Gradskog vijeća mr.sc. 
Zvonimira Peranića, Josipa Kukuljana, Ivone Milinović, Damira Popova i Koraljka Pasarića 
postavljena na aktualnom satu 3. sjednice Gradskog vijeća, odgovor na pisano pitanje člana 
Vijeća mr.sc. Zvonimira Peranića te dodatni odgovori Gradonačelnika na upite članova 
Vijeća Veljka Balabana sa 2. sjednice Vijeća i Marinka Koljanina sa 3. sjednice Vijeća. 

 
• AKTUALNI SAT 

 
1. VOJKO BRAUT je iznio kako se ovih dana u medijima vodi rasprava o kadrovskoj i 
financijskoj politici TD RIJEKA 2020 d.o.o. koje realizira projekte Europske prijestolnice 
kulture te je zamolio Gradonačelnika da objasni po kojem se ključu biraju čelne osobe 
projekta, što je do sada postignuto u provedbi, kako se projekt financira i da li se provodi u 
skladu s planom, te obzirom da se radi o međunarodnom europskom projektu, da li netko 
nadzire provedbu tog projekta? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako političku scenu Hrvatske sve 
više zahvaća tzv. "trampizam" odnosno baratanje s alternativnim činjenicama, pa se zadnjih 
15 dana zabavljamo s lažima vezano uz projekte Europske prijestolnice kulture. 

Podsjetio je da se radi o međunarodnom projektu koji je vrijedan 50 milijuna eura i 
koji je pobijedio na natjecanju za grada domaćina u Hrvatskoj po procjeni neovisnog 
europskog panela stručnjaka s područja kulture. Ljudi koji su radili na pripremi kandidature i 
koji su dobili taj projekt uključeni su u rad TD RIJEKA 2020 d.o.o. ili surađuju kao vanjski 
suradnici sa troškovima tri puta manjim od primjerice dubrovačke kandidature. Htjelo se 
angažirati i neke druge stručnjake, međutim nije se moglo prihvatiti njihove uvjete rada u 
smislu plaća i honorara, pa su oni angažman našli u projektima koji se odvijaju primjerice u 
Novom Sadu ili u Temišvaru. 

Znači, nije istina da unutar TD RIJEKA 2020 postoji bilo kakav problem i apsolutna je 
laž da se projekt vodi amaterski, diletantski i neracionalno. Najbolji primjer je činjenica da je 
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Europski panel, koji nadzire provođenje projekta, dao pozitivno mišljenje na sve što je do 
sada učinjeno. 

Koliko se projekt vodi diletantski vidjelo se na otvaranju Muzeja moderne i suvremene 
umjetnosti i izložbi Tomislava Gotovca za koje su dobivene pohvale cijele stručne javnosti u 
Hrvatskoj i izvan Hrvatske, pa i činjenica da je do sada osigurano 21 milijun eura europskih 
fondova za realizaciju infrastrukturnih projekata što Grad Rijeku stavlja na vrh povučenih 
europskih projekata u Hrvatskoj, a da nitko ni ne spominje one manje projekte od par stotina 
tisuća eura koji su također realizirani u okviru ovog projekta. 

Osnovana je tvrtka kojom upravlja direktor odnosno Uprava i druga tijela odnosno 
Nadzorni odbor i Skupština. Poznato je da Skupština bira Upravu, a  obveza Uprave je da, 
sukladno planu kojeg donosi Nadzorni odbor, zapošljava kadrove i vodi kadrovsku politiku i 
on u tome ne vidi nikakav problem. 

Znači, radi se o projektu koji treba političku potporu koju je u ovom slučaju dobio 
upravo od Gradskog vijeća. Korištenje ovog projekta za politička podmetanja i prepucavanja 
je najveća opasnost za projekt jer su upravo iz tih razloga neki od projekata završili loše. 
Međutim, on u okviru njegovih nadležnosti i prava, neće dozvoliti da projekt propadne zbog 
neodgovornih pojedinaca te će ga i dalje uspješno voditi kao što  je to činio i do sada. 

 
2. ANA TROŠELJ je iznijela kako se u posljednje vrijeme putem medija moglo saznati o 
problematičnoj naplati naknade za dodjelu grobnih mjesta na korištenje od strane KD Kozala 
te je upitala Gradonačelnika da pojasni o čemu se tu radi i ukoliko postoji problem da li se 
može i kako riješiti? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne vidi nikakav problem te je 
podsjetio da je Zakonom o grobljima iz 1965. godine dana mogućnost tadašnjim općinama 
da određuju grobnu naknadu. Skupština općine Rijeka je 70-te godine donijela Odluku da će 
se grobna naknada u Rijeci ugovarati na rok od 30 godina, nakon čega je sa svim 
korisnicima grobnih mjesta potpisan ugovor o grobnoj naknadi. Ukupno je potpisano oko 
18.000 ugovora, a prvi ugovori su istekli 2000-te godine, nakon isteka roka od 30 godina. U 
međuvremenu je stupio na snagu novi Zakon o grobljima kojim je omogućeno sklapanje 
ugovora na neodređeno vrijeme. Znači, nakon 1998. godine svi ugovori o grobnoj naknadi su 
potpisani na neodređeno vrijeme uz plaćanje nove grobne naknade. 

Od 2000. godine do danas plaćeno je negdje oko 8887 takvih grobnih naknada i ne 
zna zašto je to ove godine postao problem kada je do 2017. obnovljeno cca 77% takvih 
ugovora. Znači, do 2029. godine preostalo je još oko 6000 ugovora. 

Ne vidi kako taj problem riješiti, a da se nekoga ne dovede u neravnopravan položaj 
jer je nemoguće da se danas vraćaju novci ljudima koji su to plaćali od 2000. godine do 
danas jer se radi o ogromnim iznosima. Jedino rješenje je da se sukladno postojećim 
odlukama i zakonskim propisima naplati preostala grobna naknada za  23% korisnika do 
2029. godine kada ističu zadnji ugovori sklopljeni na 30 godina. 

 
3. IVONA MILINOVIĆ je iznijela kako je Gradonačelnik krajem 2009. godine u razgovoru za 
Novi list najavio kako će izgradnja autobusnog kolodvora započeti 2010. godine. Obzirom da 
izgradnja kolodvora još uvijek nije započela, unatoč činjenici da se u pripremu projekta 
utrošilo više od 45 milijuna kuna iz gradskog proračuna, upitala je Gradonačelnika kada se 
može očekivati svečano otvaranje novog autobusnog kolodvora u Rijeci?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da kada se govori o planovima, 
onda se govori s najboljom vjerom da će se ti planovi i ostvariti te iznio da novci koji su 
uloženi u pripremu projekta nisu bačeni novci. Podsjetio je da se taj projekt planirao realizirati 
javno privatnim partnerstvom, upravo kada je 2008.-2009. godine nastupila kriza i kada je bio 
problem naći jeftini kapital na tržištu i partnera koji je bio spreman ući u tako veliki projekt. Iz 
tih razloga projekt još nije realiziran. 

Međutim, na projektu se kontinuirano radi u smislu prilagodbe projektne 
dokumentacije koja je u potpunosti završena. Momentalno se vode razgovori oko nastavka 
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realizacije projekta u kojem se pokušavaju naći ključni partneri koji bi se obvezali na kupnju 
ključnih elemenata unutar tog projekta koji ne bi bili financirani od strane Grada. To se 
odnosi prije svega na poslovno trgovačke sadržaje odnosno trgovine, markete, hotele ili 
slično, dok bi Grad sa TD Rijeka plus financirao izgradnju garaže i eventualno samog 
autobusnog kolodvora. 

Ponovio je kako je njegova motivacija za rad u ovom posljednjem mandatu prije 
svega realizacija projekta Europske prijestolnice kulture i čitavog niza europskih projekata za 
koje su već osigurana sredstva, te izgradnja autobusnog kolodvora. Vjeruje da će prije kraja 
ovog mandata Grad Rijeka imati autobusni kolodvor. 

 
IVONA MILINOVIĆ je iznijela kako je iznimno zadovoljna odgovorom te je sigurna da 
Gradonačelnik neće prekršiti ovo obećanje i da će realizirati taj kolodvor do kraja mandata 
obzirom da je ipak sva svoja obećanja prema građanima i građankama Rijeke do sada 
uredno izvršavao. 

 
4. PETRA MANDIĆ je iznijela kako su gotovo sva komunalna društva u protekloj godini 
imala problem s likvidnošću, prezaduženošću i samofinanciranjem, pa su se morala "krpati" 
iz tuđih izvora. Posebno zabrinjavajuće je krpanje nedostatka novaca za isplatu osnovnih 
obveza u kojima npr. TD Rijeka promet prodaje svoje potraživanje prema vlastitom osnivaču 
Gradu Rijeci faktoring društvu, a kao osiguranje za slučaj neplaćanja, uzima zadužnicu od 
tog istog društva, što znači da ni TD Rijeka promet ni Grad Rijeka krajem godine nisu imali 
dovoljno sredstava niti za podmirivanje obveza. Obzirom na navedeno, upitala je prijeti li 
Gradu Rijeci te komunalnim društvima kojima je Grad Rijeka osnivač, scenarij Agrokora ili 
postoji plan sanacije ovog neodrživog stanja?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je danas na dnevnom redu 
barem 11 točaka u kojima se moglo malo duže raspravljati o ovoj temi.  

Ne vidi nikakvog razloga za zabrinutost, a koliko je njemu poznato popriličan broj 
jedinica lokalne samouprave i trgovačkih društava imaju problema s likvidnošću, koji 
rješavaju onime što im Zakon i međunarodni računovodstveni propisi dozvoljavaju. 

Sva komunalna društva su odradila svoje planove u segmentu pružanja usluga prema 
građanima te odradila i više od očekivanog investicije vezane za daljnje unapređenje 
kvalitete komunalnih usluga. Ponovio je da ne vidi tako crnu sliku kako je vidi članica Vijeća, 
a ne vidi ni apsolutno nikakvu sličnost s Agrokorom. 

 
5. mr.sc. ZVONIMIR PERANIĆ je najavio da će postaviti pitanje koje se tiče odgovornosti, a 
kada se već govori o odgovornosti naveo je da smatra da ima pravo propitivati odgovornost u 
Trgovačkom društvu RIJEKA 2020, d.o.o. u smislu da li se tamo stručno ili nestručno vodi 
posao i da li je profesionalno da u tom Društvu postoje ugovori bez datuma i to više njih, 
ugovori npr. s datumom od 27.05. koji se trebaju izvršiti do 20.05., ugovori za istu osobu s 
identičnim obavljenim poslom na dvije različite cifre i dva različita datuma? Ujedno je iznio 
kako građani Rijeke plaćaju direktorici tog Društva 40.000 kn bruto, od čega je cca 9.100 kn 
bruto za njen stan. 

Konkretno pitanje tiče se odgovornosti u obrazovanju i činjenice da je članovima 
školskih odbora osnovnih škola na području grada Rijeke koje imenuje Grad, prije pola 
godine istekao mandat, pa ga zanima da li su novi članovi školskih odbora odabrani, ako 
jesu po kojim kriterijima i po kojem ključu i koji su to članovi? Ako nisu, zanima ga kada će ih, 
na koji način i po kojem kriteriju Gradonačelnik predložiti i imenovati, obzirom da su oni nužni 
za funkcioniranje škola, jer ukoliko na sjednici Školskog odbora od sedam članova nedostaju 
tri člana, onda je upitno i funkcioniranje odbora? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da školski odbori imaju sedam 
članova od kojih Grad Rijeka, kao osnivač osnovnih škola, predlaže tri člana što je prilično 
apsurdno da osnivač ima manjinu članova u ustanovi kojoj je osnivač. Imenovanje članova 
školskih odbora je u njegovoj nadležnosti kao Gradonačelnika, sukladno Zakonu o lokalnoj i 
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regionalnoj samoupravi. Nije želio imenovati članove školskih odbora u fazi kada su već bili 
raspisani izbori jer bi to bilo  suprotno zakonskim rješenjima. Nakon toga, želio je sačekati 
imenovanje odbora da vidi do koje mjere će biti poštivana uobičajena praksa vezano za izbor 
sastava odbora između većine i manjine i upravo će se takvim kriterijima voditi i prilikom 
predlaganja sastava školskih odbora. 

 
mr.sc. ZVONIMIR PERANIĆ je zatražio pisani odgovor, s naznakom o kojim je kriterijima 
riječ te osobnim stavom Gradonačelnika o tome da u zadnjih pola godine školski odbori rade 
praktički osakaćeni. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da će članu Vijeća dostaviti i pisani 
odgovor, te naglasio da ako školski odbori imaju ukupno sedam članova, a Grad Rijeka 
imenuje samo tri, školski odbori mogu raditi sa kompetentnom i kvalificiranom većinom od 
četiri člana. 

 
6. ANDREJ BRIŠČIK je iznio kako se prije dva dana moglo pročitati da Grad Rijeka želi 
zaustaviti iseljavanje mladih putem Programa za mlade za iduće četiri godine kojeg je 
Gradonačelnik Vojko Obersnel prihvatio. 

Naveo je kako je udio mladih od 15-29 godina u Gradu Rijeci 17%, dok je gradski 
prosjek 18,5%, a od toga čak 10% mladih je siromašno odnosno ima pravo na korištenje 
neke od mjera socijalne pomoći, besplatnih marendi, udžbenika, vrtića, stipendije i sl.. 
Smatra da su te mjere nužne, ali nisu dostatne. Činjenica je da se mladi i dalje iseljavaju iz 
ovoga grada u neke bolje zemlje i krajeve. 

Upitao je što je s pravim mjerama s kojima će se zaustaviti iseljavanje mladih iz 
ovoga grada? Jedina mjera s kojom će se zaustaviti iseljavanje mladih je da im se osigura 
kvalitetno radno mjesto. Upitao je kada se misli povećati iznose poticaja za poduzetništvo jer 
će onda poduzetnici otvarati nova kvalitetna radna mjesta i najmlađi građani će ostati u 
Rijeci. Naveo je primjer Bjelovara koji je poduzetnicima koji otvaraju nova radna mjesta 
ponudio besplatnu komunalnu naknadu, a i zemljište po cijeni od 1 kn/m2. 

Interesira ga kada se u Rijeci namjerava osloboditi od plaćanja komunalne naknade 
poduzetnike koji otvaraju nova radna mjesta, kada će se potaknuti poduzetništvo, kada se 
namjeravaju aktivirati prazni poslovni prostori i besplatno ponuditi onima koji će otvoriti nova 
radna mjesta? 

Smatra da Grad Rijeka treba više surađivati s fakultetom odnosno potaknuti 
poduzetnike i fakultet da međusobno više surađuju, kako bi poduzetnici kroz praksu imali 
gotovu kvalitetnu radnu snagu čime bi se mladi motivirali i ostali u Rijeci. 

Ponovno je upitao kada se namjeravaju provesti prave mjere s kojima će se zaustaviti 
iseljavanje mladih?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je gdin Briščik izmanipulirao  
priču o Programu za mlade. To je Program koji se bavi općenito problematikom mladih ljudi, 
a ne samo problematikom  iseljavanja i u njemu se nalazi čitav niz mjera usmjeren za 
poboljšanje kvalitete života mladih. Napomenuo je kako je gdin Briščik svoj doprinos tom 
programu mogao dati kroz e-konzultacije ili savjetovanje sa otvorenom javnošću koje je bilo 
otvoreno punih 30 dana na web stranicama Grada Rijeke, a na koji na žalost s njegove 
strane odnosno od strane Akcije mladih nije došla niti jedna primjedba niti prijedlog, kako bi 
taj program za mlade bio još bolji, iako je on očekivao da će web biti zagušen takvim 
kvalitetnim prijedlozima. 

 
7. DANKO ŠVORINIĆ je, s obzirom na najave predsjednika Nogometnog kluba Rijeka o 
budućim transformacijama u vlasničkim odnosima, upitao da li predstavnici Grada kao 30% 
suvlasnici Nogometnog kluba Rijeka imaju više informacija o tome što će se događati te je u 
nastavku naveo da je pred nekoliko dana zatražio Statut spomenutog Društva, a od 
pročelnice Odjela gradske uprave za sport je dobio odgovor da takav statut ne postoji nego 



 5 

da ga treba zatražiti direktno od Društva, pa je upitao da li je moguće da u Gradu nema 
Statuta Društva kojem je Grad 30% suvlasnik? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je pojasnio da je član Vijeća dobio odgovor da 
ne postoji službeno ovjereni Statut u Gradu Rijeci, što je naravno propust i u tom je smislu 
već zatraženo od Kluba da se Gradu dostavi službeno ovjereni statut u tekstu kako je 
prihvaćen na Trgovačkom sudu. Naglasio je da, osim što je Grad 30% vlasnik Kluba, on 
osobno je i predsjednik Skupštine Kluba, tako da kada bude konkretnih zahtjeva i najava za 
eventualnom promjenom vlasničke strukture onda će to sigurno biti i predmet razgovora na 
samoj skupštini, o čemu će onda naravno biti i svi informirani. Za sada je riječ samo o 
razgovorima koje vodi gospodin Mišković, bez službenih aktivnosti koje su prošle ili koje bi 
trebale proći kroz tijela NK Rijeke kao sportskog trgovačkog društva. 

 
DANKO ŠVORINIĆ je dodatno zatražio da mu se dostavi Statut Društva kada on bude 
dostavljen u Grad Rijeku. 

 
8. HRVOJE BURIĆ je naveo da je on osobno u kampanji bio prozivan da je kamatar, 
utjerivač dugova i sl., a često je to bilo korišteno i za govornicom od strane Gradonačelnika, 
sve s obzirom na činjenicu da se njegova tvrtka bavi faktoringom. U nastavku je iznio da je 
KD Čistoća potpisalo faktoring ugovor 18.11.2016. godine kojim je prodalo 15 milijuna kuna 
dospjele tražbine prema dužniku Gradu Rijeci. Tražbina dospijeva na naplatu u 9 jednakih 
rata od 1.666.000 kuna te je upitao Gradonačelnika koja je osnova potraživanja između 
Grada Rijeke i KD Čistoća? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako on osobno nikada nije ništa 
govorio protiv faktoringa. Pitanje koje je upućivao gdinu Buriću odnosilo se na 
dokapitalizaciju u kojem strana tvrtka dokapitalizira njegovu tvrtku u kojoj je on jedini vlasnik 
sa oko 5 milijuna kuna. Tražio je da mu se objasni kako se to radi jer bi takav model htio 
primijeniti i na neka gradska trgovačka društva, ali odgovor još uvijek nije dobio. 

 
HRVOJE BURIĆ je dodao kako je on Gradonačelnika upitao koja je osnova potraživanja 
između KD Čistoća i Grada Rijeke i na pitanje nije dobio odgovor. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su temelj ili osnova 
potraživanja činjenice da Grad Rijeka plaća KD Čistoća usluge održavanja javno prometnih 
površina, održavanja zelenila i jednim dijelom usluge realizacije aktivnosti malih komunalnih 
akcija po mjesnim odborima. 

 
9. DAMIR POPOV je iznio kako je 27. rujna o.g. OŠ Fran Franković na Drenovi proslavila 
Dan škole ili 30. obljetnicu postojanja i 168 godišnjicu rođenja profesora hrvatskog jezika i 
borca za opstojnost hrvatskog jezika početkom 20. st. Frana Frankovića, po kojem je škola 
na Drenovi i dobila ime.  

Na žalost, na obilježavanju tog značajnog događaja nije bio prisutan nitko iz gradske 
uprave, iako je poziv bio svima uredno upućen. 

Nadalje je iznio kako je Fran Franković rođen 1849. godine, a povodom obilježavanja 
Dana škole ravnatelj i djelatnici škole uredili su e-monografiju iz koje je vidljivo da je Fran 
Franković autor prve hrvatske početnice za opće pučke škole 1889. godine, kao utemeljitelj 
pučke čitaonice na Drenovi. Umro je 27. srpnja 1924. godine, pokopan je na Drenovskom 
groblju, a u njegovoj rodnoj kući na Gornjoj Drenovi otvorena je hrvatska pučka škola. Za sve 
što je učinio za Drenovu i hrvatski narod, građani Drenove su novoizgrađenoj školi prije 30 
godina dali ime OŠ Fran Franković. 

Danas je ta škola po broju učenika koji je pohađaju među najvećima u Rijeci, ima 27 
razrednih odjela, a od toga 2 posebna razreda za djecu s teškoćama u razvoju, a polazi je 
oko 600 učenika. Jedna je od rijetkih škola u kojoj se nastava održava u smjenama, a nema 
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ni adekvatnu sportsku dvoranu, za razliku od drugih škola koje imaju puno bolje riješene 
učeničke smještajne kapacitete.  

Upitao je da li se planira i kada proširenje smještajnih kapaciteta Škole i što se  
poduzima da se izgradi adekvatna školska dvorana, koja bi osim za potrebe škole služila i 
građanima i članovima mnogih udruga i sportskih klubova koji žive i djeluju na području 
Drenove i bila bi u funkciji sporta i društvenog života na tom području. 

Ujedno predlaže da se dogradnja škole i izgradnja nove školske sportske dvorane 
riješi u sinergiji sa Primorsko-goranskom županijom. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako dnevno dobiva na desetke 
poziva za sudjelovanje u obilježavanju raznih obljetnica. Cijeni obljetnicu Škole i gospodina 
Frana Frankovića, ali očito da iz nekog razloga nije mogao doći, ne umanjujući time važnost 
tog događaja. 

Što se tiče proširenja škole, iznio je kako je pred 3-4 godine postojao program Vlade 
Republike Hrvatske odnosno Ministarstva znanosti i obrazovanja kojim se sufinancirala 
dogradnja školskih objekata u smislu smanjenja potrebe rada u smjenama. Grad je tada 
kandidirao OŠ Srdoči kao najveću školu i taj projekt je završen, a škola Srdoči je dobila nove 
kapacitete koji su omogućili da se radi u jednoj smjeni. 

Na žalost, taj program se u međuvremenu prestao provoditi, tako da bi sve što gdin 
Popov predlaže trebalo biti financirano isključivo sredstvima iz Proračuna Grada Rijeke, što u 
ovom trenutku neće biti moguće. 

U svakom slučaju, može se razmotriti ta mogućnost i eventualno krenuti u projektnu 
pripremu, eventualnog proširenja škole. Inače, škola je na listi objekata za koje se 
sufinancira projekt energetske obnove, koji obuhvaća novu fasadu, krov i prozore na školi, 
dok za izgradnju dvorane za sada neće biti novaca. 

 
DAMIR POPOV je dodao da je svjestan činjenice da se ne može sve riješiti ovim 
Proračunom za 2018. godinu, ali bi trebalo pokušati to riješiti u sinergiji sa Primorsko-
goranskom županijom i nadležnim ministarstvom. 

 
10. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio kako je Grad Rijeka, kao prvi i jedini grad u 
Hrvatskoj, od 2016./17. školske godine učenicima viših razreda osnovne škole omogućio 
pohađanje predmeta Građanski odgoj i obrazovanje. 

Program se provodi po modelu iznimno uspješnog programa Moja Rijeka kao 
izvannastavna aktivnost. Izrađen je prvi priručnik u Hrvatskoj učenik-građanin u čiju su izradu 
uključeni brojni sudionici od organizacija civilnog društva, Filozofskog fakulteta, do učitelja 
provoditelja programa i škola. Zainteresirani učitelji provoditelji prethodno prolaze edukaciju 
kojom se omogućava uspješno obrazovanje učenika po temama važnim za društveno 
političku participaciju - ljudska prava, međuljudske odnose, održivi razvoj, pa čak i zaštitu 
potrošača. 

Svima je poznato da su Grad Rijeka i Riječani dobro upoznati s činjenicom da se 
danas svi susrećemo s niskom razinom političke pismenosti mladih, postojanjem 
nedemokratskih stavova, koji se vide i na svakoj sjednici Gradskog vijeća, tako da je Rijeka 
uvođenjem građanskog odgoja i obrazovanja u riječke škole dala jasan signal i poticaj 
inertnom i tromom nadležnom ministarstvu da se taj predmet uvede u obrazovni sustav svih 
škola u Republici Hrvatskoj. 

Cilj uvođenja građanskog odgoja i obrazovanja u Rijeci je potaknuti mlade na veću 
participaciju u zajednici, poštivanje različitosti, preuzimanje aktivne uloge u zagovaranju 
ljudskih prava, održivog razvoja i općenito demokratizacije kompletnog društva. 

Iznio je kako su vijećnici upoznati s činjenicom da je izvršena znanstvena evaluacija 
ili vrednovanje provedenog građanskog odgoja u riječkim školama koja je pokazala odlične 
rezultate, pa je zamolio Gradonačelnika da detaljnije izvijesti o provedenoj evaluaciji 
programa.  
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je evaluaciju programa 
proveo Odsjek za psihologiju Filozofskog fakulteta u Rijeci. Činjenica je da su se 
uspoređivala promišljanja i nekakvi stavovi djece koja su pohađala i djece koja nisu pohađala 
građanski odgoj, te je utvrđen značajan pomak kod djece koja su pohađala građanski odgoj, 
u smislu prihvaćanja različitosti, tolerantnosti, općih nekakvih društvenih saznanja o 
organizaciji države, grada i slično. 

Iznio je kako će uskoro biti organizirana javna prezentacija te evaluacije građanskog 
odgoja na koju će biti pozvani svi članovi Vijeća te dodao kako je pokrenut postupak izrade 
udžbenika za učenike 7 i 8 razreda. Ujedno je naveo da su odrađene sve pripreme za 
nastavu građanskog odgoja u svim riječkim školama za one učenike koji to odaberu kao 
izborni predmet.  

 
11. ČEDOMIR SALEVIĆ je iznio kako je nakon uvedenog građanskog odgoja i 
neočekivanog uspjeha kojeg je postigao u riječkim osnovnim školama predstavljen i riječki 
program lokalnog partnerstva koji krije znatan potencijal obzirom na bogatstvo subjekata, 
potencijalnih korisnika tog programa iz područja kulture, sporta, civilnog društva, nacionalnih 
manjina i sl., pa je upitao na koji način se realizira Riječki program lokalnog partnerstva i na 
koga se taj projekt odnosi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se Riječki program lokalnog 
partnerstva provodi već više od 10 godina i namijenjen je svima koji se u njega žele uključiti. 
Tim projektom se potiče volonterstvo i animiranje i aktiviranje volontera među građanima sa 
ciljem realizacije određenih projekata kao što su uređenje parkova, okoline, vrtića ili slično. 

Za taj projekt Grad raspisuje natječaj, odabire najbolje projekte, uz preduvjet da se 
radi o javnoj površini odnosno imovini grada ili imovini kojom upravlja Grad. Grad osigurava 
inicijalna sredstva u iznosu od oko 30 tisuća kuna po projektu, a ostala sredstva, ovisno o 
veličini projekta, osiguravaju učesnici bilo financijski ili svojim radom. U zadnjih 10-tak godina 
se tim Programom uredio velik broj površina, a projekt je pobudio i dosta veliki interes drugih 
gradova koji traže informacije na koji način se projekt provodi. 

Bit samog projekta nije toliko u samom uređenju nekih javnih površina koliko u 
poticanju volonterskog rada i osvješćivanju potrebe da se građani svojim radom i svojim 
doprinosom uključe u stvaranje uvjeta za bolji život u gradu. 

 
12. KORALJKO PASARIĆ je postavio pitanje vezano uz Teatro Fenice te iznio kako je taj 
objekt kuća strave, sa mogućim happy end-om, u epicentru riječke Europske prijestolnice 
kulture. Izgrađen je 1914. godine, suradnjom Rijeke, Trsta, Budimpešte i brojnih drugih 
europskih gradova, a 2003. godine proglašen je spomenikom nulte kategorije. Taj objekt je 
zatvoren za javnost već 20-ak godina, a privatizacijom je doveden do katastrofalnog stanja. 

Budući da je Gradonačelnik prije par godina izjavio da se možda ovaj problem na 
odgovarajući način riješi ukoliko Rijeka postane Europska prijestolnica kulture, upitao je da li 
postoji mogućnost da ova kuća strave, u epicentru Europske prijestolnice kulture, ipak ima 
svoj happy end.  

Ujedno ga interesira što je Grad napravio po tom pitanju do sada, a posebice u 
zadnjih par godina te je zatražio i pisani odgovor na postavljeno pitanje. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Grad Rijeka svjestan 
važnosti Teatra Fenice kao zaštićenog kulturnog dobra i idealnog prostora koji bi se mogao 
koristiti za održavanje koncerata, predstava i drugih sličnih aktivnosti za što je Teatro Fenice 
i građen. Radi se o najvećoj dvorani u Rijeci koja može primiti 1000 gledatelja, ali na žalost, 
zgrada je u privatnim rukama. U procesu privatizacije Grad Rijeka je tadašnjem vlasniku 
Rijeka kina predlagao da prepusti Gradu vlasništvo nad zgradom, a da Rijeka kino nastavi u 
zgradi i dalje obavljati svoju djelatnost odnosno distribuciju i prikazivanje filmova. 

Međutim, nije bilo razumijevanja od uprave tadašnjeg Rijeka kina, privatizacija je u 
međuvremenu završena, a Rijeka kino je propalo. Vlasništvo Rijeka kina je završilo u 
ondašnjem državnom fondu za upravljanje imovinom. U međuvremenu su se izmijenili 
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vlasnici, a s današnjim vlasnikom su vođeni pregovori. Angažiran je zajednički sudski vještak 
koji je procijenio vrijednost te zgrade i pripadajućeg objekta bivšeg Kluba Europa na oko 6-7 
milijuna eura, ali je teško za očekivati da Grad u ovom trenutku može osigurati te novce.  

Niti jedan europski fond ne predviđa novce za kupovinu nekretnina, već eventualno 
za uređenja nekretnina, iako je  vlasnik imao namjeru sudjelovati u prikupljanju novaca iz tih 
fondova. Međutim, u zadnjem natječaju, gdje je namjena bila da se novci osiguraju baš za 
zaštićena kulturna dobra, preduvjet je bio da vlasnik nekretnine bude jedinica lokalne 
samouprave odnosno javni sektor, a ne privatni sektor. 

Postoje još male šanse da se do 2000. godine dogodi nešto pozitivno u tom smislu. 
Grad nastoji pronaći neko rješenje, ali se boji da će, s obzirom na sve druge obveze, koje je 
Grad preuzeo u kontekstu projekta Europske prijestolnice kulture, to biti teško ukoliko se ne 
otvore neke druge mogućnosti korištenja europskih fondova. 

 
Napomena:  
Nakon osvrta Gradonačelnika mr.sc. Vojka Obersnela, Gradsko vijeće je, na prijedlog 
potpredsjednika Gradskog vijeća Oskara Skerbeca JEDNOGLASNO (31 za) donijelo odluku 
da će se trajanje aktualnog sata produžiti kako bi pitanja mogli postaviti svi prijavljeni članovi 
Gradskog vijeća. 

 
13. TAMARA MARTINČIĆ je iznijela kako je u tijeku izgradnja Dječjeg vrtića na Vojaku, pa 
je zanima da li će otvaranjem tog vrtića biti dosta mjesta za svu djecu u dječjim vrtićima ili će 
se nastaviti s ulaganjem u povećanje kapaciteta vrtića?  

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako na žalost i dalje neće biti 
dosta mjesta jer je pritisak na gradske dječje vrtiće i dalje izuzetno velik. Kada se prije pet 
godina krenulo u investicijski ciklus pojačane izgradnje dječjih vrtića, bilo je oko 500 
neupisane djece, nakon ovog investicijskog ciklusa koji je rezultirao otvaranjem preko 600 
mjesta u vrtićima, broj neupisane djece je i dalje oko 500. To znači da je dječji vrtić 
prepoznat kao najbolje i najjeftinije rješenje za smještaj djece. Na to sigurno utječe i 
promjena radnih navika, točnije nestao je sustav tzv. baka servisa obzirom da sada i žene 
rade do 65.-te godine. 

Za iduću godinu predviđa se izrada projektne dokumentacije za izgradnju novog 
vrtića na Rastočinama, koji bi zamijenio postojeći, a koji će se graditi na novoj lokaciji i koji bi 
bio znatno veći od dosadašnjeg čime bi se povećao kapacitet za oko 100-tinjak djece. No, 
izgradnja  tog vrtića bit će tek 2019. godine. 

S talijanskom unijom dogovorena je izgradnja vrtića kojeg je preuzela Unija, a Grad je 
osigurao zemljište i financirat će plaće za zaposlenike. Dakle zemljište je spremno i ukoliko 
Talijanska unija uspije osigurati sredstva već iduće godine se može započeti sa izgradnjom 
vrtića, čime bi se oslobodili kapaciteti sadašnjih grupa gdje djeca polaze vrtić na talijanskom 
jeziku što bi također doprinijelo povećanju kapaciteta. 

U tijeku je traženje lokacije za novi dječji vrtić na zapadnom dijelu grada obzirom da 
je tamo i dalje najveći pritisak, odnosno najveći broj djece. 

 
14. JOSIP KUKULJAN je iznio kako su početkom 2006. godine svi proizvođači i distributeri 
toplinske energije u Hrvatskoj povećali cijene, nakon čega je Državni inspektorat proveo 
postupak kontrole cjenika kod svih toplinskih subjekata pa tako i u Energu. Državni 
inspektorat je donio Rješenje kojim je naložio obvezu vraćanja više naplaćenog iznosa 
korisnicima toplinske energije u ukupnom iznosu od 4.363.465 kuna s rokom izvršenja od 
godinu dana. Unatoč nalogu Državnog inspektorata Energo nije vratio preplaćeni iznos koji je 
u 2006. godini nezakonito naplatio od potrošača, pa je zbog toga platio više od 50 kazni u 
ukupnom iznosu većem od 500.000 kuna. 

Upitao je da li će Energo vratiti građanima preplaćeni novac ili će doći do zastare 
slučaja obzirom da je od tada prošlo više od 10 godina? 

 



 9 

Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je došlo do zastare budući da je 
od tada prošlo više od 10 godina. Problem je u tome što je Energo imao volju i namjeru i 
tražio je od Državnog inspektorata, kao i svi drugi distributeri toplinske energije, ključ na koji 
način će se izvršiti povrat. Međutim, to nikada nisu dobili jer nitko u državi nije mogao dati 
upute na koji način i po kojem obračunu bi se taj povrat sredstava izvršio, pa se iz tih razloga 
ta priča toliko produžila. 

 
15. MARINKO KOLJANIN je upitao da li je sazrelo vrijeme da se konačno nabavi oko 20-tak 
mikrofona za vijećnicu obzirom da to ne predstavlja neki materijalni trošak. 

Nadalje je upitao da li postoji mogućnost da se za Stadion na Rujevici napravi 
drugačiji ulaz odnosno izlaz koji trenutno nije adekvatno riješen budući da uzrokuje zastoje, a 
čak je i opasan. Postoji li rješenje privremene regulacije odnosno privremenog kružnog toka 
koji bi omogućio normalno odvijanje prometa? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se mikrofoni u vijećnici mogu 
napraviti, iako to i nije baš jeftin zahvat. U dosadašnjim mandatima Gradskog vijeća takvog 
zahtjeva nije bilo već je, naprotiv, svima odgovaralo da govore za govornicom. Ukoliko ovo 
Vijeće ima drukčiji stav, treba ga definirati s predsjednicima Klubova, pa se eventualno može 
takvom zahvatu i pristupiti, odnosno barem vidjeti ukupnu cijenu takvog zahvata. 

Što se tiče Stadiona, slaže se da postoji mogućnost privremene regulacije, ali to je 
isključivo u nadležnosti Policijske uprave odnosno Prometne policije. Grad s Nogometnim 
klubom Rijeka i Policijskom upravom pokušava dogovoriti režim prometa i parkiranja u 
vrijeme održavanja utakmica, nekad s više, nekad s manje uspjeha. Inzistirat će na tome da 
se na dan održavanja utakmice na neki način uspostavi drugačiji režim prometa prije i poslije 
utakmice. 

 
16. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio kako se u Parku Pomerio izvode radovi na uređenju koji 
su započeli krajem mjeseca svibnja, radi se o velikom i zahtjevnom projektu u vrijednosti 
preko 6 milijuna kuna, a radovi bi trebali trajati oko šest mjeseci. Zanima ga u kojoj je fazi 
navedeni projekt i kada se može očekivati završetak radova. 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je riječ o zahtjevnom 
projektu, neovisno o njegovoj cijeni, obzirom da se park radi u nekoliko razina zbog 
konfiguracije terena, a potrebno je izmjestiti i trafostanicu za koju je sa HEP-om dogovoreno 
jedno rješenje koje do sada još nije primjenjivano nigdje u Hrvatskoj, a to je da trafostanica 
bude ukopana pod zemljom, što zahtjeva dodatno vrijeme. Radovi se odvijaju u granicama 
predviđenoga. Postoji jedan mali zaostatak koji je vezan za vrlo kišovito razdoblje u 9-tom 
mjesecu i ukoliko ne bude dužih kišnih razdoblja koji bi mogli ometati radove, vjeruje da bi 
radovi mogli biti završeni u predviđenom roku, a najkasnije u siječnju iduće godine. 

 
17. dr.sc. PETRA KARANIKIĆ je iznijela kako Grad Rijeka brine o mladima što se između 
ostalog može vidjeti i kroz jedan natječaj koji je u tijeku, kojim će Grad Rijeka stipendirati 
studente i srednjoškolce, pa je upitala Gradonačelnika da pojasni o kakvim se konkretno 
stipendijama radi? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Rijeka od početka svog 
ustroja kao jedinice lokalne samouprave odnosno od 1993. godine stipendira studente i 
srednjoškolce prije svega po kriteriju izvrsnosti. To znači da je uspjeh u dosadašnjem 
školovanju i uspjeh na različitim takmičenjima i smotrama osnovni kriterij za dobivanje 
stipendija kojih Grad dodjeljuje 100. Naknadno su uvedene još dvije kategorije stipendija, od 
kojih se 20 stipendija dodjeljuje po kriteriju socijalnog stanja i 10 stipendija za deficitarna 
zanimanja koja se određuju svake godine obzirom na stanje na tržištu rada. 

Uz to, već duži niz godina Grad Rijeka dodjeljuje 10 stipendija za studente iz 
Vukovara kao pomoć Gradu Vukovaru, što znači da Grad dodjeljuje ukupno 140 stipendija. 
Stipendije se dodjeljuju bez obzira na mjesto školovanja. 
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Ove godine ima nešto više slobodnih mjesta, pa je raspisan natječaj za 40-tak novih 
stipendija koji završava početkom mjeseca studenoga, nakon čega će Povjerenstvo 
analizirati sve pristigle prijave i utvrditi rang listu studenata koji će dobiti stipendije. 

 
18. VELJKA BALABANA zanima zašto jedino KD Autotrolej već godinu dana nema 
potpisan Kolektivni ugovor s Gradom, u čemu je problem i kada će se ugovor potpisati? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su, koliko je njemu poznato, 
pregovori oko tog kolektivnog ugovora u tijeku i nada se da će uskoro biti postignut dogovor 
između poslodavca i sindikata i taj kolektivni ugovor potpisan. Inače, dok nema kolektivnog 
ugovora primjenjuje se Pravilnik o radu u kojem su zadržana praktično sva prava iz 
prethodnog Kolektivnog ugovora tako da radnici nisu zakinuti. 

 
19. VEDRAN SABLJAK je, vezano za Riječke tržnice, iznio kako je svima poznato da je 
Grad Rijeka u srpnju 2017. godine posredstvom tvrtke Rijeka Plus preuzeo upravljanje 
Riječkim tržnicama uz najavu unapređenja tržne djelatnosti, nabave nove opreme, nešto 
drugačije organizacije rada, te revitalizacije pojedinih objekata. Ujedno je najavljeno da će se 
kroz par mjeseci napraviti evaluacija trenutačnog stanja na temelju koje će se donijeti odluka 
o daljnjem načinu funkcioniranja. 

Zanima ga što je realizirano u okviru tih najava, pogotovo u kontekstu unapređenja 
tržne djelatnosti i revitalizacije pojedinih objekata te da li postoji plan daljnjeg ulaganja u 
tržnice s ciljem unapređenja njihovog rada kako u komercijalne tako i u turističke svrhe? 

 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je prekratko razdoblje u 
kojem je Rijeka Plus preuzeo upravljanje Tržnicom da bi se moglo govoriti o nekoj ozbiljnijoj 
evaluaciji, što će biti moguće tek nakon što se završi jedan investicijski ciklus koji bi trebao 
biti gotov negdje do početka iduće godine.  

Pojasnio je kako je Rijeka Plus preuzeo poslovanje od Tržnica Rijeka pod istim 
uvjetima koje su imale Tržnice Rijeka, sklopljeni su ugovori sa svim zakupcima i krenulo se u 
nabavku opreme te je ugovorena nabavka oko 80 novih kioska koji će zamijeniti postojeće. 
Ugovorena je nabavka natkrivenih i pokretnih štandova koji se miču završetkom rada 
Tržnice, nabavka novih suncobrana, obnova betonskih štandova i natkrivanje štandova sa 
fiksnim tendama. Angažirani su sudski vještaci za procjenu zemljišta i objekata na Tržnici 
Zamet i Tržnici Vežica, nakon čega će se donijeti odluka o kupovini tih tržnih objekata. 

Dakle, za sada se provodi sve ono što je planirano, ali neke promjene su moguće tek 
od nove godine kada stigne nova oprema. Do tada, u dogovoru sa zakupnicima mogu se 
planirati neke manje promjene u organizaciji rada tržnice. Želja je da se na neki način 
grupiraju ona prodajna mjesta koja se nakon prestanka rada ukidaju kako bi bila što veća 
pješačka prohodnost po ulicama u kojima žive i rade ljudi iz obližnjih zgrada, kako bi se 
postigao kompromis sa željama stanara i željama zakupaca.  

 
• UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća Oskar Skerbec je izvijestio da je prijedlog dnevnog 

reda dostavljen članovima Vijeća uz poziv za današnju sjednicu te da na prijedlog dnevnog 
reda nije podnesen prigovor. 

 
Potpredsjednik Vijeća zatim je izvijestio da su naknadno, sukladno odredbi članka 

125. stavka 1. Poslovnika Gradskog vijeća, dostavljeni prijedlozi za dopunu dnevnog reda 
sjednice točkama:  

• Prijedlog zaključka o sufinanciranju djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja u 
dječjim vrtićima drugih osnivača na temelju provedenog javnog poziva i  

• Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području 
grada Rijeke. 
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Uz prijedloge za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženim 
dopunama dnevnog reda. 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je na glasovanje prijedloge za dopunu 

dnevnog reda sjednice kako slijedi: 
 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog zaključka o 

sufinanciranju djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima 
drugih osnivača na temelju provedenog javnog poziva" koju bi Vijeće razmatralo kao 
točku 2. dnevnog reda. 

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO 
(31 za). 

 
2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom: "Prijedlog odluke o 

davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području grada Rijeke" koju 
bi Vijeće razmatralo kao točku 3. dnevnog reda. 

Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO 
(31 za). 

 
 Zatim je potpredsjednik Gradskog vijeća objavio da je Gradsko vijeće usvojilo 
sljedeći  

D N E V N I   R E D 
1. Izbori i imenovanja 

Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Županijskog suda u 
Rijeci 

2. Prijedlog zaključka o sufinanciranju djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja 
u dječjim vrtićima drugih osnivača na temelju provedenog javnog poziva  

3. Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na 
području grada Rijeke 

4. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2017. 
godinu 

5. Izvješće o poslovanju KD Autotrolej d.o.o. za 2016. godinu 
6. Izvješće o poslovanju KD Čistoća d.o.o. za 2016. godinu 
7. Izvješće o poslovanju TD Energo d.o.o. za 2016. godinu 
8. Izvješće o poslovanju KD Kozala d.o.o. za 2016. godinu 
9. Izvješće o poslovanju KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za 2016. godinu 
10. Izvješće o poslovanju TD Rijeka promet d.d. za 2016. godinu 
11. Izvješće o poslovanju TD Poslovni sustavi d.o.o. za 2016. godinu 
12. Izvješće o poslovanju TD Rijeka plus d.o.o. za 2016. godinu 
13. Izvješće o poslovanju trgovačkog društva RIJEKA 2020 d.o.o. za 2016. godinu 
14. Izvješće o poslovanju TD Rijeka sport d.o.o. za 2016. godinu 
15. Izvješće o poslovanju TD Riječka razvojna agencija Porin d.o.o. za 2016. godinu 
16. Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Kulturnog vijeća za 

knjigu i nakladništvo Grada Rijeke 
17. Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdoči 
18. Izvješće o poslovanju TD Smart RI d.o.o. za 2016. godinu 
19. Izvješće o poslovanju TD CEKOM Brodogradnja d.o.o. za 2016. godinu 
20. Prijedlog odluke o stavljanju van snage Odluke o osnivanju Stožera zaštite i 

spašavanja za područje grada Rijeke 
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TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež 
Županijskog suda u Rijeci 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO (31 za) donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije za suce 
porotnike za mladež Županijskog suda u Rijeci imenuje: 

- NANU GULIĆ 
- DAVORA LUŠTICU 
- RUŽICU MIRIĆ-AGBABA 
- DRAGICU PAŠKVAN 
- FILIPA POLEGUBIĆA 
- ROBERTU ROPAC 
- RADENKA STANOJEVIĆA 
- TAMARU ŠOIĆ 
- ANTONIJU ŠVERKO. 

2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i 
priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije.  

 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog zaključka o sufinanciranju djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja u 

dječjim vrtićima drugih osnivača na temelju provedenog javnog poziva 
 

 Potpredsjednik Gradskog vijeća Oskar Skerbec je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

odgoj i školstvo Sanda Sušanj.  
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO (29 za) donijelo zaključak o 

sufinanciranju djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima 
drugih osnivača na temelju provedenog javnog poziva. 

 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog odluke o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova 

na području grada Rijeke 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je v.d. pročelnika Odjela gradske uprave 
za gospodarenje imovinom Denis Šulina.  

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (28 za, 1 suzdržan) 

donijelo Odluku o davanju koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području 
grada Rijeke. 
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TOČKA 4. 

Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke 
za 2017. godinu 

 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Oskar Skerbec je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel.  
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tamara Martinčić ispred Kluba SDP-

LABURISTI-SDSS, Ljiljana Cvjetović ispred Kluba HSU-IDS, Ivona Milinović ispred Kluba 
HDZ, Hrvoje Burić, Petra Mandić, dr.sc. Petra Karanikić, Oskar Skerbec, Ivona Milinović i 
Marinko Koljanin, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te završno Duško Milovanović ispred 
Kluba SDP-LABURISTI-SDSS. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije donijelo Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Grada Rijeke za 2017. godinu (14 glasova za, 17 glasova protiv, 1 glas 
suzdržan).  

 
TOČKA 5. 

Izvješće o poslovanju KD Autotrolej d.o.o. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor KD Autotrolej d.o.o. Marin 

Rajčić. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Josip Ostrogović ispred Kluba HDZ, Andrej 

Briščik ispred Kluba Akcije mladih i Živog zida, Duško Milovanović ispred Kluba SDP-
LABURISTI-SDSS, Hrvoje Burić, mr.sc. Zvonimir Peranić, Tamara Martinčić, Duško 
Milovanović i dr.sc. Aleksandar Bulog te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju KD 

Autotrolej d.o.o. za 2016. godinu (15 glasova za, 15 glasova protiv). 
 
 

TOČKA 6. 
Izvješće o poslovanju KD Čistoća d.o.o. za 2016. godinu 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica KD Čistoća d.o.o. Jasna 

Kukuljan. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ivona Milinović ispred Kluba HDZ, Vojko Braut 

ispred Kluba SDP-LABURISTI-SDSS, Andrej Briščik ispred Kluba Akcije mladih i Živog zida, 
dr.sc. Aleksandar Bulog, dr.sc. Petra Karanikić, Ivona Milinović, Hrvoje Burić, Petra Mandić, 
Danko Švorinić, Andrej Poropat, Andrej Briščik, Marinko Koljanin, mr.sc. Zvonimir Peranić, 
Damir Popov i Dobrica Rončević, direktorica Komunalnog društva Jasna Kukuljan te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju KD 

Čistoća d.o.o. za 2016. godinu (11 glasova za, 17 glasova protiv, 2 glasa suzdržana). 
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TOČKA 7. 

Izvješće o poslovanju TD Energo d.o.o. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor TD Energo d.o.o. Sanjin Kirigin. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ivona Milinović ispred Kluba HDZ, Josip 

Kukuljan, mr.sc. Zvonimir Peranić, Andrej Briščik, Hrvoje Burić, Vojko Braut i Josip 
Ostrogović, direktor Trgovačkog društva Sanjin Kirigin, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel 
te završno Ivona Milinović ispred Kluba HDZ i Ana Trošelj ispred Kluba PGS.  

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju TD Energo 

d.o.o. za 2016. godinu (13 glasova za, 17 glasova protiv). 
 
 

TOČKA 8. 
Izvješće o poslovanju KD Kozala d.o.o. za 2016. godinu 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica KD Kozala d.o.o. Nives 

Torbarina. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Josip Kukuljan i mr.sc. Zvonimir Peranić. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju KD Kozala 

d.o.o. za 2016. godinu (14 glasova za, 1 glas protiv, 13 glasova suzdržanih). 
 

 
TOČKA 9. 

Izvješće o poslovanju KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za 2016. godinu 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor KD Vodovod i kanalizacija 

Andrej Marochini. 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (23 za, 4 suzdržana) 

donijelo sljedeći 
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za 2016. 

godinu. 
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TOČKA 10. 

Izvješće o poslovanju TD Rijeka promet d.d. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica TD Rijeka promet d.d. 

Spomenka Mičetić. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Napomena: prije prelaska na glasovanje, na traženje predstavnice Kluba HDZ Ivone 

Milinović, predsjednik Vijeća je odobrio stanku zbog održavanja sjednice tog Kluba.  
 
Nakon stanke, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (14 za, 11 suzdržanih) 

donijelo sljedeći 
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD Rijeka promet d.d. za 2016. godinu.  
 

 
TOČKA 11. 

Izvješće o poslovanju TD Poslovni sustavi d.o.o. za 2016. godinu 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Uprave TD Poslovni sustavi d.o.o. 

mr.sc. Željko Smojver. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Zvonimir Peranić, Petra Mandić i 

Andrej Briščik te član Uprave Trgovačkog društva mr.sc. Željko Smojver.  
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju TD 

Poslovni sustavi d.o.o. za 2016. godinu (13 glasova za, 10 glasova protiv, 4 glasa 
suzdržana). 

 
TOČKA 12. 

Izvješće o poslovanju TD Rijeka plus d.o.o. za 2016. godinu 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor TD Rijeka plus d.o.o. mr.sc. 
Željko Smojver. 

 
U raspravi je sudjelovala članica Vijeća Ivona Milinović ispred Kluba HDZ. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju TD Rijeka 

plus d.o.o. za 2016. godinu (12 glasova za, 8 glasova protiv, 6 glasova suzdržanih). 
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TOČKA 13. 

Izvješće o poslovanju trgovačkog društva RIJEKA 2020 d.o.o.  
za 2016. godinu 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 

 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica trgovačkog društva 
RIJEKA 2020 d.o.o. Emina Višnić. 
 
 Predsjednik Odbora za kulturu mr.sc. Zvonimir Peranić dodatno je izvijestio Vijeće o 
zaključcima tog odbora. 

 
 U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Zvonimir Peranić, Petra Mandić, 
Marinko Koljanin, Ivona Milinović, Duško Milovanović, Vojko Braut, Danko Švorinić, dr.sc. 
Petra Karanikić i dr.sc. Aleksandar Bulog, direktorica Trgovačkog društva Emina Višnić te 
Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju 

trgovačkog društva RIJEKA 2020 d.o.o. za 2016. godinu (13 glasova za, 9 glasova 
protiv, 4 glasa suzdržana). 

 
TOČKA 14. 

Izvješće o poslovanju TD Rijeka sport d.o.o. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je direktor TD Rijeka sport d.o.o. Zlatan 

Hreljac. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Josip Ostrogović ispred Kluba HDZ i dr.sc. 

Aleksandar Bulog ispred Kluba SDP-LABURISTI-SDSS te direktor Trgovačkog društva 
Zlatan Hreljac. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o poslovanju TD Rijeka 

sport d.o.o. za 2016. godinu (12 glasova za, 5 glasova protiv, 9 glasova suzdržanih). 
 
 

TOČKA 15. 
Izvješće o poslovanju TD Riječka razvojna agencija Porin d.o.o.  

za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel 
i stručna savjetnica u TD Riječka razvojna agencija Porin d.o.o. Dunja Zagorac Šimac. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Ivona Milinović ispred Kluba HDZ, Ivona 
Milinović, Tamara Martinčić, Petra Mandić, dr.sc. Petra Karanikić i mr.sc. Zvonimir Peranić te  
Dunja Zagorac Šimac ispred Riječke razvojne agencije Porin. 
 

http://www.rijeka.hr/lgs.axd?t=16&id=60845
http://www.rijeka.hr/lgs.axd?t=16&id=60845
http://www.rijeka.hr/lgs.axd?t=16&id=60845
http://www.rijeka.hr/lgs.axd?t=16&id=60845
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Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 7 protiv, 1 
suzdržan) donijelo sljedeći 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD Riječka razvojna agencija Porin d.o.o. za 
2016. godinu. 

 
 

TOČKA 16. 
Prijedlog odluke o razrješenju člana i imenovanju članice Kulturnog vijeća  

za knjigu i nakladništvo Grada Rijeke 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
 Predsjednik Odbora za kulturu mr.sc. Zvonimir Peranić dodatno je izvijestio Vijeće o 
zaključcima tog odbora. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća mr.sc. Zvonimir Peranić i Vojko Braut. 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (24 za, 1 suzdržan) 

donijelo Odluku o razrješenju člana i imenovanju članice Kulturnog vijeća za knjigu i 
nakladništvo Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 17. 
Prijedlog rješenja o promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdoči 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 

dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO (25 za) donijelo Rješenje o 

promjeni namjene javnog dobra u k.o. Srdoči. 
 
 

 
TOČKA 18. 

Izvješće o poslovanju TD Smart RI d.o.o. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Uprave TD Smart RI d.o.o. Damir 

Medved. 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, VEĆINOM GLASOVA (24 za, 1 protiv) donijelo 

sljedeći 
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD Smart RI d.o.o. za 2016. godinu. 
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TOČKA 19. 

Izvješće o poslovanju TD CEKOM Brodogradnja d.o.o. za 2016. godinu 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da su članovima Vijeća 
dostavljeni zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je članica Uprave TD CEKOM 

Brodogradnja d.o.o. Tina Ragužin. 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO (24 za) donijelo sljedeći 

 
z a k l j u č a k 

 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD CEKOM Brodogradnja d.o.o. za 2016. 

godinu. 
 
 

TOČKA 20. 
Prijedlog odluke o stavljanju van snage Odluke o osnivanju Stožera zaštite i 

spašavanja za područje grada Rijeke 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Tihomir Čordašev je izvijestio da je zaključak Odbora za 

Statut, Poslovnik i propise koji je razmatrao ovu točku dnevnog reda dostavljen članovima 
Vijeća. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO (24 za) donijelo Odluku o 

stavljanju van snage Odluke o osnivanju Stožera zaštite i spašavanja za područje 
grada Rijeke. 

 
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Hrvoje Burić, 

Morana Jokić, Predrag Miletić, Koraljko Pasarić, Andrej Poropat, Ana Trošelj i Lucian 
Vukelić. 

 
 
Sjednica je zaključena u 20,40 sati.  

 
 
 

   Tajnica               Predsjednik 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

 
Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Tihomir Čordašev, v.r. 


	1. VOJKO BRAUT je iznio kako se ovih dana u medijima vodi rasprava o kadrovskoj i financijskoj politici TD RIJEKA 2020 d.o.o. koje realizira projekte Europske prijestolnice kulture te je zamolio Gradonačelnika da objasni po kojem se ključu biraju čeln...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako političku scenu Hrvatske sve više zahvaća tzv. "trampizam" odnosno baratanje s alternativnim činjenicama, pa se zadnjih 15 dana zabavljamo s lažima vezano uz projekte Europske prijestolnice kulture.
	Podsjetio je da se radi o međunarodnom projektu koji je vrijedan 50 milijuna eura i koji je pobijedio na natjecanju za grada domaćina u Hrvatskoj po procjeni neovisnog europskog panela stručnjaka s područja kulture. Ljudi koji su radili na pripremi ka...
	Znači, nije istina da unutar TD RIJEKA 2020 postoji bilo kakav problem i apsolutna je laž da se projekt vodi amaterski, diletantski i neracionalno. Najbolji primjer je činjenica da je Europski panel, koji nadzire provođenje projekta, dao pozitivno miš...
	Koliko se projekt vodi diletantski vidjelo se na otvaranju Muzeja moderne i suvremene umjetnosti i izložbi Tomislava Gotovca za koje su dobivene pohvale cijele stručne javnosti u Hrvatskoj i izvan Hrvatske, pa i činjenica da je do sada osigurano 21 mi...
	Osnovana je tvrtka kojom upravlja direktor odnosno Uprava i druga tijela odnosno Nadzorni odbor i Skupština. Poznato je da Skupština bira Upravu, a  obveza Uprave je da, sukladno planu kojeg donosi Nadzorni odbor, zapošljava kadrove i vodi kadrovsku p...
	Znači, radi se o projektu koji treba političku potporu koju je u ovom slučaju dobio upravo od Gradskog vijeća. Korištenje ovog projekta za politička podmetanja i prepucavanja je najveća opasnost za projekt jer su upravo iz tih razloga neki od projekat...
	2. ANA TROŠELJ je iznijela kako se u posljednje vrijeme putem medija moglo saznati o problematičnoj naplati naknade za dodjelu grobnih mjesta na korištenje od strane KD Kozala te je upitala Gradonačelnika da pojasni o čemu se tu radi i ukoliko postoji...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne vidi nikakav problem te je podsjetio da je Zakonom o grobljima iz 1965. godine dana mogućnost tadašnjim općinama da određuju grobnu naknadu. Skupština općine Rijeka je 70-te godine donijela Odluku...
	Od 2000. godine do danas plaćeno je negdje oko 8887 takvih grobnih naknada i ne zna zašto je to ove godine postao problem kada je do 2017. obnovljeno cca 77% takvih ugovora. Znači, do 2029. godine preostalo je još oko 6000 ugovora.
	Ne vidi kako taj problem riješiti, a da se nekoga ne dovede u neravnopravan položaj jer je nemoguće da se danas vraćaju novci ljudima koji su to plaćali od 2000. godine do danas jer se radi o ogromnim iznosima. Jedino rješenje je da se sukladno postoj...
	3. IVONA MILINOVIĆ je iznijela kako je Gradonačelnik krajem 2009. godine u razgovoru za Novi list najavio kako će izgradnja autobusnog kolodvora započeti 2010. godine. Obzirom da izgradnja kolodvora još uvijek nije započela, unatoč činjenici da se u p...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da kada se govori o planovima, onda se govori s najboljom vjerom da će se ti planovi i ostvariti te iznio da novci koji su uloženi u pripremu projekta nisu bačeni novci. Podsjetio je da se taj projekt p...
	Međutim, na projektu se kontinuirano radi u smislu prilagodbe projektne dokumentacije koja je u potpunosti završena. Momentalno se vode razgovori oko nastavka realizacije projekta u kojem se pokušavaju naći ključni partneri koji bi se obvezali na kupn...
	Ponovio je kako je njegova motivacija za rad u ovom posljednjem mandatu prije svega realizacija projekta Europske prijestolnice kulture i čitavog niza europskih projekata za koje su već osigurana sredstva, te izgradnja autobusnog kolodvora. Vjeruje da...
	IVONA MILINOVIĆ je iznijela kako je iznimno zadovoljna odgovorom te je sigurna da Gradonačelnik neće prekršiti ovo obećanje i da će realizirati taj kolodvor do kraja mandata obzirom da je ipak sva svoja obećanja prema građanima i građankama Rijeke do ...
	4. PETRA MANDIĆ je iznijela kako su gotovo sva komunalna društva u protekloj godini imala problem s likvidnošću, prezaduženošću i samofinanciranjem, pa su se morala "krpati" iz tuđih izvora. Posebno zabrinjavajuće je krpanje nedostatka novaca za ispla...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je danas na dnevnom redu barem 11 točaka u kojima se moglo malo duže raspravljati o ovoj temi.
	Ne vidi nikakvog razloga za zabrinutost, a koliko je njemu poznato popriličan broj jedinica lokalne samouprave i trgovačkih društava imaju problema s likvidnošću, koji rješavaju onime što im Zakon i međunarodni računovodstveni propisi dozvoljavaju.
	Sva komunalna društva su odradila svoje planove u segmentu pružanja usluga prema građanima te odradila i više od očekivanog investicije vezane za daljnje unapređenje kvalitete komunalnih usluga. Ponovio je da ne vidi tako crnu sliku kako je vidi člani...
	5. mr.sc. ZVONIMIR PERANIĆ je najavio da će postaviti pitanje koje se tiče odgovornosti, a kada se već govori o odgovornosti naveo je da smatra da ima pravo propitivati odgovornost u Trgovačkom društvu RIJEKA 2020, d.o.o. u smislu da li se tamo stručn...
	Konkretno pitanje tiče se odgovornosti u obrazovanju i činjenice da je članovima školskih odbora osnovnih škola na području grada Rijeke koje imenuje Grad, prije pola godine istekao mandat, pa ga zanima da li su novi članovi školskih odbora odabrani, ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da školski odbori imaju sedam članova od kojih Grad Rijeka, kao osnivač osnovnih škola, predlaže tri člana što je prilično apsurdno da osnivač ima manjinu članova u ustanovi kojoj je osnivač. Imenovanje...
	mr.sc. ZVONIMIR PERANIĆ je zatražio pisani odgovor, s naznakom o kojim je kriterijima riječ te osobnim stavom Gradonačelnika o tome da u zadnjih pola godine školski odbori rade praktički osakaćeni.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da će članu Vijeća dostaviti i pisani odgovor, te naglasio da ako školski odbori imaju ukupno sedam članova, a Grad Rijeka imenuje samo tri, školski odbori mogu raditi sa kompetentnom i kvalificiranom većin...
	6. ANDREJ BRIŠČIK je iznio kako se prije dva dana moglo pročitati da Grad Rijeka želi zaustaviti iseljavanje mladih putem Programa za mlade za iduće četiri godine kojeg je Gradonačelnik Vojko Obersnel prihvatio.
	Naveo je kako je udio mladih od 15-29 godina u Gradu Rijeci 17%, dok je gradski prosjek 18,5%, a od toga čak 10% mladih je siromašno odnosno ima pravo na korištenje neke od mjera socijalne pomoći, besplatnih marendi, udžbenika, vrtića, stipendije i sl...
	Upitao je što je s pravim mjerama s kojima će se zaustaviti iseljavanje mladih iz ovoga grada? Jedina mjera s kojom će se zaustaviti iseljavanje mladih je da im se osigura kvalitetno radno mjesto. Upitao je kada se misli povećati iznose poticaja za po...
	Interesira ga kada se u Rijeci namjerava osloboditi od plaćanja komunalne naknade poduzetnike koji otvaraju nova radna mjesta, kada će se potaknuti poduzetništvo, kada se namjeravaju aktivirati prazni poslovni prostori i besplatno ponuditi onima koji ...
	Smatra da Grad Rijeka treba više surađivati s fakultetom odnosno potaknuti poduzetnike i fakultet da međusobno više surađuju, kako bi poduzetnici kroz praksu imali gotovu kvalitetnu radnu snagu čime bi se mladi motivirali i ostali u Rijeci.
	Ponovno je upitao kada se namjeravaju provesti prave mjere s kojima će se zaustaviti iseljavanje mladih?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je gdin Briščik izmanipulirao  priču o Programu za mlade. To je Program koji se bavi općenito problematikom mladih ljudi, a ne samo problematikom  iseljavanja i u njemu se nalazi čitav niz mjera us...
	7. DANKO ŠVORINIĆ je, s obzirom na najave predsjednika Nogometnog kluba Rijeka o budućim transformacijama u vlasničkim odnosima, upitao da li predstavnici Grada kao 30% suvlasnici Nogometnog kluba Rijeka imaju više informacija o tome što će se događat...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je pojasnio da je član Vijeća dobio odgovor da ne postoji službeno ovjereni Statut u Gradu Rijeci, što je naravno propust i u tom je smislu već zatraženo od Kluba da se Gradu dostavi službeno ovjereni statut u tekst...
	DANKO ŠVORINIĆ je dodatno zatražio da mu se dostavi Statut Društva kada on bude dostavljen u Grad Rijeku.
	8. HRVOJE BURIĆ je naveo da je on osobno u kampanji bio prozivan da je kamatar, utjerivač dugova i sl., a često je to bilo korišteno i za govornicom od strane Gradonačelnika, sve s obzirom na činjenicu da se njegova tvrtka bavi faktoringom. U nastavku...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako on osobno nikada nije ništa govorio protiv faktoringa. Pitanje koje je upućivao gdinu Buriću odnosilo se na dokapitalizaciju u kojem strana tvrtka dokapitalizira njegovu tvrtku u kojoj je on jedini...
	HRVOJE BURIĆ je dodao kako je on Gradonačelnika upitao koja je osnova potraživanja između KD Čistoća i Grada Rijeke i na pitanje nije dobio odgovor.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su temelj ili osnova potraživanja činjenice da Grad Rijeka plaća KD Čistoća usluge održavanja javno prometnih površina, održavanja zelenila i jednim dijelom usluge realizacije aktivnosti malih komuna...
	9. DAMIR POPOV je iznio kako je 27. rujna o.g. OŠ Fran Franković na Drenovi proslavila Dan škole ili 30. obljetnicu postojanja i 168 godišnjicu rođenja profesora hrvatskog jezika i borca za opstojnost hrvatskog jezika početkom 20. st. Frana Frankovića...
	Na žalost, na obilježavanju tog značajnog događaja nije bio prisutan nitko iz gradske uprave, iako je poziv bio svima uredno upućen.
	Nadalje je iznio kako je Fran Franković rođen 1849. godine, a povodom obilježavanja Dana škole ravnatelj i djelatnici škole uredili su e-monografiju iz koje je vidljivo da je Fran Franković autor prve hrvatske početnice za opće pučke škole 1889. godin...
	Danas je ta škola po broju učenika koji je pohađaju među najvećima u Rijeci, ima 27 razrednih odjela, a od toga 2 posebna razreda za djecu s teškoćama u razvoju, a polazi je oko 600 učenika. Jedna je od rijetkih škola u kojoj se nastava održava u smje...
	Upitao je da li se planira i kada proširenje smještajnih kapaciteta Škole i što se  poduzima da se izgradi adekvatna školska dvorana, koja bi osim za potrebe škole služila i građanima i članovima mnogih udruga i sportskih klubova koji žive i djeluju n...
	Ujedno predlaže da se dogradnja škole i izgradnja nove školske sportske dvorane riješi u sinergiji sa Primorsko-goranskom županijom.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako dnevno dobiva na desetke poziva za sudjelovanje u obilježavanju raznih obljetnica. Cijeni obljetnicu Škole i gospodina Frana Frankovića, ali očito da iz nekog razloga nije mogao doći, ne umanjujući...
	Što se tiče proširenja škole, iznio je kako je pred 3-4 godine postojao program Vlade Republike Hrvatske odnosno Ministarstva znanosti i obrazovanja kojim se sufinancirala dogradnja školskih objekata u smislu smanjenja potrebe rada u smjenama. Grad je...
	Na žalost, taj program se u međuvremenu prestao provoditi, tako da bi sve što gdin Popov predlaže trebalo biti financirano isključivo sredstvima iz Proračuna Grada Rijeke, što u ovom trenutku neće biti moguće.
	U svakom slučaju, može se razmotriti ta mogućnost i eventualno krenuti u projektnu pripremu, eventualnog proširenja škole. Inače, škola je na listi objekata za koje se sufinancira projekt energetske obnove, koji obuhvaća novu fasadu, krov i prozore na...
	DAMIR POPOV je dodao da je svjestan činjenice da se ne može sve riješiti ovim Proračunom za 2018. godinu, ali bi trebalo pokušati to riješiti u sinergiji sa Primorsko-goranskom županijom i nadležnim ministarstvom.
	10. dr.sc. ALEKSANDAR BULOG je iznio kako je Grad Rijeka, kao prvi i jedini grad u Hrvatskoj, od 2016./17. školske godine učenicima viših razreda osnovne škole omogućio pohađanje predmeta Građanski odgoj i obrazovanje.
	Program se provodi po modelu iznimno uspješnog programa Moja Rijeka kao izvannastavna aktivnost. Izrađen je prvi priručnik u Hrvatskoj učenik-građanin u čiju su izradu uključeni brojni sudionici od organizacija civilnog društva, Filozofskog fakulteta,...
	Svima je poznato da su Grad Rijeka i Riječani dobro upoznati s činjenicom da se danas svi susrećemo s niskom razinom političke pismenosti mladih, postojanjem nedemokratskih stavova, koji se vide i na svakoj sjednici Gradskog vijeća, tako da je Rijeka ...
	Cilj uvođenja građanskog odgoja i obrazovanja u Rijeci je potaknuti mlade na veću participaciju u zajednici, poštivanje različitosti, preuzimanje aktivne uloge u zagovaranju ljudskih prava, održivog razvoja i općenito demokratizacije kompletnog društva.
	Iznio je kako su vijećnici upoznati s činjenicom da je izvršena znanstvena evaluacija ili vrednovanje provedenog građanskog odgoja u riječkim školama koja je pokazala odlične rezultate, pa je zamolio Gradonačelnika da detaljnije izvijesti o provedenoj...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je evaluaciju programa proveo Odsjek za psihologiju Filozofskog fakulteta u Rijeci. Činjenica je da su se uspoređivala promišljanja i nekakvi stavovi djece koja su pohađala i djece koja nisu pohađa...
	Iznio je kako će uskoro biti organizirana javna prezentacija te evaluacije građanskog odgoja na koju će biti pozvani svi članovi Vijeća te dodao kako je pokrenut postupak izrade udžbenika za učenike 7 i 8 razreda. Ujedno je naveo da su odrađene sve pr...
	11. ČEDOMIR SALEVIĆ je iznio kako je nakon uvedenog građanskog odgoja i neočekivanog uspjeha kojeg je postigao u riječkim osnovnim školama predstavljen i riječki program lokalnog partnerstva koji krije znatan potencijal obzirom na bogatstvo subjekata,...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se Riječki program lokalnog partnerstva provodi već više od 10 godina i namijenjen je svima koji se u njega žele uključiti. Tim projektom se potiče volonterstvo i animiranje i aktiviranje volontera m...
	Za taj projekt Grad raspisuje natječaj, odabire najbolje projekte, uz preduvjet da se radi o javnoj površini odnosno imovini grada ili imovini kojom upravlja Grad. Grad osigurava inicijalna sredstva u iznosu od oko 30 tisuća kuna po projektu, a ostala...
	Bit samog projekta nije toliko u samom uređenju nekih javnih površina koliko u poticanju volonterskog rada i osvješćivanju potrebe da se građani svojim radom i svojim doprinosom uključe u stvaranje uvjeta za bolji život u gradu.
	12. KORALJKO PASARIĆ je postavio pitanje vezano uz Teatro Fenice te iznio kako je taj objekt kuća strave, sa mogućim happy end-om, u epicentru riječke Europske prijestolnice kulture. Izgrađen je 1914. godine, suradnjom Rijeke, Trsta, Budimpešte i broj...
	Budući da je Gradonačelnik prije par godina izjavio da se možda ovaj problem na odgovarajući način riješi ukoliko Rijeka postane Europska prijestolnica kulture, upitao je da li postoji mogućnost da ova kuća strave, u epicentru Europske prijestolnice k...
	Ujedno ga interesira što je Grad napravio po tom pitanju do sada, a posebice u zadnjih par godina te je zatražio i pisani odgovor na postavljeno pitanje.
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je Grad Rijeka svjestan važnosti Teatra Fenice kao zaštićenog kulturnog dobra i idealnog prostora koji bi se mogao koristiti za održavanje koncerata, predstava i drugih sličnih aktivnosti za što je...
	Međutim, nije bilo razumijevanja od uprave tadašnjeg Rijeka kina, privatizacija je u međuvremenu završena, a Rijeka kino je propalo. Vlasništvo Rijeka kina je završilo u ondašnjem državnom fondu za upravljanje imovinom. U međuvremenu su se izmijenili ...
	Niti jedan europski fond ne predviđa novce za kupovinu nekretnina, već eventualno za uređenja nekretnina, iako je  vlasnik imao namjeru sudjelovati u prikupljanju novaca iz tih fondova. Međutim, u zadnjem natječaju, gdje je namjena bila da se novci os...
	Postoje još male šanse da se do 2000. godine dogodi nešto pozitivno u tom smislu. Grad nastoji pronaći neko rješenje, ali se boji da će, s obzirom na sve druge obveze, koje je Grad preuzeo u kontekstu projekta Europske prijestolnice kulture, to biti t...
	13. TAMARA MARTINČIĆ je iznijela kako je u tijeku izgradnja Dječjeg vrtića na Vojaku, pa je zanima da li će otvaranjem tog vrtića biti dosta mjesta za svu djecu u dječjim vrtićima ili će se nastaviti s ulaganjem u povećanje kapaciteta vrtića?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako na žalost i dalje neće biti dosta mjesta jer je pritisak na gradske dječje vrtiće i dalje izuzetno velik. Kada se prije pet godina krenulo u investicijski ciklus pojačane izgradnje dječjih vrtića, ...
	Za iduću godinu predviđa se izrada projektne dokumentacije za izgradnju novog vrtića na Rastočinama, koji bi zamijenio postojeći, a koji će se graditi na novoj lokaciji i koji bi bio znatno veći od dosadašnjeg čime bi se povećao kapacitet za oko 100-t...
	S talijanskom unijom dogovorena je izgradnja vrtića kojeg je preuzela Unija, a Grad je osigurao zemljište i financirat će plaće za zaposlenike. Dakle zemljište je spremno i ukoliko Talijanska unija uspije osigurati sredstva već iduće godine se može za...
	U tijeku je traženje lokacije za novi dječji vrtić na zapadnom dijelu grada obzirom da je tamo i dalje najveći pritisak, odnosno najveći broj djece.
	14. JOSIP KUKULJAN je iznio kako su početkom 2006. godine svi proizvođači i distributeri toplinske energije u Hrvatskoj povećali cijene, nakon čega je Državni inspektorat proveo postupak kontrole cjenika kod svih toplinskih subjekata pa tako i u Energ...
	Upitao je da li će Energo vratiti građanima preplaćeni novac ili će doći do zastare slučaja obzirom da je od tada prošlo više od 10 godina?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio kako je došlo do zastare budući da je od tada prošlo više od 10 godina. Problem je u tome što je Energo imao volju i namjeru i tražio je od Državnog inspektorata, kao i svi drugi distributeri toplinske ener...
	15. MARINKO KOLJANIN je upitao da li je sazrelo vrijeme da se konačno nabavi oko 20-tak mikrofona za vijećnicu obzirom da to ne predstavlja neki materijalni trošak.
	Nadalje je upitao da li postoji mogućnost da se za Stadion na Rujevici napravi drugačiji ulaz odnosno izlaz koji trenutno nije adekvatno riješen budući da uzrokuje zastoje, a čak je i opasan. Postoji li rješenje privremene regulacije odnosno privremen...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako se mikrofoni u vijećnici mogu napraviti, iako to i nije baš jeftin zahvat. U dosadašnjim mandatima Gradskog vijeća takvog zahtjeva nije bilo već je, naprotiv, svima odgovaralo da govore za govornic...
	Što se tiče Stadiona, slaže se da postoji mogućnost privremene regulacije, ali to je isključivo u nadležnosti Policijske uprave odnosno Prometne policije. Grad s Nogometnim klubom Rijeka i Policijskom upravom pokušava dogovoriti režim prometa i parkir...
	16. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio kako se u Parku Pomerio izvode radovi na uređenju koji su započeli krajem mjeseca svibnja, radi se o velikom i zahtjevnom projektu u vrijednosti preko 6 milijuna kuna, a radovi bi trebali trajati oko šest mjeseci. Zanima...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je riječ o zahtjevnom projektu, neovisno o njegovoj cijeni, obzirom da se park radi u nekoliko razina zbog konfiguracije terena, a potrebno je izmjestiti i trafostanicu za koju je sa HEP-om dogovor...
	17. dr.sc. PETRA KARANIKIĆ je iznijela kako Grad Rijeka brine o mladima što se između ostalog može vidjeti i kroz jedan natječaj koji je u tijeku, kojim će Grad Rijeka stipendirati studente i srednjoškolce, pa je upitala Gradonačelnika da pojasni o ka...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako Rijeka od početka svog ustroja kao jedinice lokalne samouprave odnosno od 1993. godine stipendira studente i srednjoškolce prije svega po kriteriju izvrsnosti. To znači da je uspjeh u dosadašnjem š...
	Uz to, već duži niz godina Grad Rijeka dodjeljuje 10 stipendija za studente iz Vukovara kao pomoć Gradu Vukovaru, što znači da Grad dodjeljuje ukupno 140 stipendija. Stipendije se dodjeljuju bez obzira na mjesto školovanja.
	Ove godine ima nešto više slobodnih mjesta, pa je raspisan natječaj za 40-tak novih stipendija koji završava početkom mjeseca studenoga, nakon čega će Povjerenstvo analizirati sve pristigle prijave i utvrditi rang listu studenata koji će dobiti stipen...
	18. VELJKA BALABANA zanima zašto jedino KD Autotrolej već godinu dana nema potpisan Kolektivni ugovor s Gradom, u čemu je problem i kada će se ugovor potpisati?
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da su, koliko je njemu poznato, pregovori oko tog kolektivnog ugovora u tijeku i nada se da će uskoro biti postignut dogovor između poslodavca i sindikata i taj kolektivni ugovor potpisan. Inače, dok ne...
	19. VEDRAN SABLJAK je, vezano za Riječke tržnice, iznio kako je svima poznato da je Grad Rijeka u srpnju 2017. godine posredstvom tvrtke Rijeka Plus preuzeo upravljanje Riječkim tržnicama uz najavu unapređenja tržne djelatnosti, nabave nove opreme, ne...
	Zanima ga što je realizirano u okviru tih najava, pogotovo u kontekstu unapređenja tržne djelatnosti i revitalizacije pojedinih objekata te da li postoji plan daljnjeg ulaganja u tržnice s ciljem unapređenja njihovog rada kako u komercijalne tako i u ...
	Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio kako je prekratko razdoblje u kojem je Rijeka Plus preuzeo upravljanje Tržnicom da bi se moglo govoriti o nekoj ozbiljnijoj evaluaciji, što će biti moguće tek nakon što se završi jedan investicijski cik...
	Pojasnio je kako je Rijeka Plus preuzeo poslovanje od Tržnica Rijeka pod istim uvjetima koje su imale Tržnice Rijeka, sklopljeni su ugovori sa svim zakupcima i krenulo se u nabavku opreme te je ugovorena nabavka oko 80 novih kioska koji će zamijeniti ...
	Dakle, za sada se provodi sve ono što je planirano, ali neke promjene su moguće tek od nove godine kada stigne nova oprema. Do tada, u dogovoru sa zakupnicima mogu se planirati neke manje promjene u organizaciji rada tržnice. Želja je da se na neki na...
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